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Ez történik, hogyha bárki bárhová bármikor bármit ültethet, de csak hosszas
engedélyeztetés után távolítható el az eredménye.

  

Maximálisan megértem az ott élőket, én sem szeretem egész nap a villanyt égetni azért, mert a
szomszédok úgy képzelték, hogy jó lesz majd a Tábor negyedben antiverestóy módjára erdőt
teremteni, a látvány esztétikai besorolása minimum fura.
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